
 

 

 

 

 Αθήνα, 23 Φεβρουαρίου   2024 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: ‘Άμεση ανάγκη χρηματοδότησης των έργων για το παλιό 

Νοσοκομείο Αγρινίου 

Το 2018 το παλαιό Νοσοκομείο Αγρινίου εντάχθηκε στο Πρόγραμμα 

Δημοσίων Επενδύσεων με σκοπό την ανακατασκευή μέρους του με 

προϋπολογισμό 1.500.000 ευρώ. 

Δυστυχώς, μέχρι και σήμερα σχεδόν έξι χρόνια μετά, δεν έχει προχωρήσει 

το έργο. Από πληροφορίες που έχουν έρθει στην δημοσιότητα υπάρχουν 

έτοιμες μελέτες και οι τεχνικές υπηρεσίες έχουν έτοιμα τα τεύχη 

δημοπράτησης αλλά δεν υπάρχει η χρηματοδότηση. Τα χρήματα που είχαν 

δεσμευθεί για το εν λόγω έργο τοποθετήθηκαν σε άλλο έργο με αποτέλεσμα 

να μην υπάρχουν αυτή την στιγμή διαθέσιμοι πόροι.  

Ο χώρος του παλαιού νοσοκομείου είναι ένα χώρος πολλών τετραγωνικών 

μέτρων, ο οποίος από τότε που μεταφέρθηκε το Νοσοκομείο σε νέο χώρο 

έχει μείνει εγκαταλελειμμένος. Το εν λόγω έργο αφορά ένα μόνο τμήμα του 

ενώ για το υπόλοιπο δεν γνωρίζουμε την τύχη του. Οι χώροι που ανήκουν 

στο δημόσιο είναι χώροι που μπορούν, με την κατάλληλη ανακατασκευή, 

να φιλοξενήσουν άλλες δημόσιες υπηρεσίες ή σε διαφορετική περίπτωση 

να δημιουργηθεί ένας χώρος αναψυχής για τους πολίτες.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 
 

1) Θα προχωρήσει άμεσα στην αναγκαία χρηματοδότηση για την 
ανακατασκευή μέρους του παλαιού Νοσοκομείου Αγρινίου; 

2) Τι σκοπεύει να κάνει με τον υπόλοιπο χώρο του παλαιού 
Νοσοκομείου που είναι εγκαταλελειμμένο μέχρι σήμερα; 

 
 

         Ο Ερωτών Βουλευτής 
 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

753
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